國立中興大學植物病理學系學生抵免學分辨法

Regulations on Credit Exemption for Students of the Department of Plant Pathology, National Chung Hsing University

> 民國 94 年 5 月 24 日系課程委員會通過 民國 97 年 9 月 3 日系課程委員會通過 民國 97 年 9 月 23 日系務會議通過

- 第一條 本辦法依據「國立中興大學學生抵免學分辦法」訂定之。
- Article 1 These regulations are established in accordance with the "Regulations on Credit Exemption for Students of National Chung Hsing University."
- 第二條 本系碩、博士班之專題討論(一)、(二)、(三)及(四)等必修課程 不得抵免,專業之選修核心課程則由指導教授認可後,再由系主任核 章認定。
- Article 2 The mandatory courses "Seminar (I)," "Seminar (II)," "Seminar (III)," and "Seminar (IV)" in the master's and doctoral programs of this department cannot be exempted. The exemption of core elective courses in professional fields requires the approval of the advisor and final confirmation by the department chair.
- 第三條 本系開設之學士班課程抵免,由選課輔導老師初審後,再由系主任核章 認定。
- Article 3 For undergraduate courses offered by this department, credit exemption is subject to initial review by the course advisor and final approval by the department chair.
- 第四條 經本校核准到國內外學校修課完畢之本系學生,其可抵免之科目與學分數由「系課程委員會」認定之。
- Article 4 For students of this department who have completed courses at domestic or international institutions with prior approval from the university, the courses and credit exemptions shall be determined by the "Department Curriculum Committee."
- 第五條 本辦法中未另行規定者,依本校學生抵免學分辦法之規定辦理。
- Article 5 For matters not specifically stipulated in these regulations, the university's general regulations on credit exemption shall apply.
- 第六條 本辦法經『系課程委員會』通過後,報請教務處核備實施,修正時亦同。
- Article 6 These regulations shall be implemented upon approval by the "Department Curriculum Committee" and subsequent ratification by the Office of Academic Affairs. The same procedure shall apply to any amendments.

[In case of any dispute, the explanation shall be based on the Chinese version.]